
Protokoll 

Styremøte Nannestad JFF 

17.oktober 2023 kl. 19.00, klubbhuset. 

Til stede: 

Knut Harald Holst-Hansen, styreleder 

Hanne Røtterud, sekretær 

Ann-Kristin Moen, styremedlem/ansvar sosiale medier 

Karl Erik Bang, leder jaktutvalget 

Atle Wenger, leder fiskeutvalget 

Hans Olav Røtterud, leder skyteutvalget. 

 

Forfall: Olaug Holter 

Agenda 

1. Innkalling og agenda 

a. Endringsmeldingen er gjennomført. Ny adresse for foreningen er nå 

Bjertnessjøvegen 60, 203 Nannestad. 

 

2. Gjennomgang økonomi/regnskap per september 23. 

a. Ann Kristin har hjulpet til med å få på plass et godt økonomisystem/regnskap. 

b. Nå er bilagsflyt/-kontroll på plass og det er etablert gode rutiner sammen med 

regnskapsfører. 

c. På neste styremøte i november, vil regnskapet være ajour, inkludert regnskap vs 

budsjett.  

 

3. Status utvalgene. 

a. Jaktutvalget 

i. Snart slutt på fysiske gjestekort. Trykke nye eller innføre en digital løsning. 

Utvalgsleder sjekker mulighetene for nye løsninger. 

ii. Ingen utfordringer så langt ift avviklingen av jaktsesongen. 

b. Fiskeutvalget 

i. Fiskeslippet i høst gikk som vanlig og uten problemer. Litt dårligere oppmøte 

enn vanlig. 

c. Skyteutvalget. 

i. Tallet på antall skyttere varierer stort fra uke til uke på banen. Utvalget 

vurderer å legge inn flere aktiviteter til neste år for å være mer attraktiv 

blant medlemmene. 

ii. Elgbanen er nå rigget ned for vinteren. 

iii. Skytebanen skal oppgraderes mhp voller/veier. Samkjøres med Skytterlaget.                                

 

4. Status gapahuker 



a. Fikk et bra tilbud fra Pegasus med å fly dem ut. Fort og greit gjort og til en meget 

hyggelig pris. Gapahukene er nå sikret for vinteren. 

b. Gapahukene vil bli satt opp neste vår/sommer og styret sjekker muligheten for å få 

hjelp av en yrkesskole tilsv. for oppsetting. 

 

5. Oppstart simulator-kvelder 

a. Oppstart blir første onsdag i november. Styret setter opp en liste over 

arrangementsansvarlige per kveld. 

b. Informasjon om oppstart og evt ulike aktiviteter legges ut på SOME fortløpende. 

 

6. AOB 

a. Klubbhuset 

i.  Pga flommen i sommer/høst har deler av veien ned til klubbhuset rast ut. 

Styret måtte derfor sørge for at utbedringer ble iverksatt. Fullføres ila 

oktober. 

ii. Det mangler fortsatt noe småjobbing for å få staabilt vann i huset. 

Huskomiteen sørger for at det som mangler ift vann og strøm kommer på 

plass ila oktober. 

b. Neste styremøte settes til 28. november kl 1800 

               

          

 

 

_____________________ _____________________ _______________________ 

Knut Harald Holst-Hansen Hanne Røtterud  Ann Kristin Moen  

 

 

 

_____________________ _____________________ _______________________ 

Atle Wenger   Karl Erik Bang   Hans Olav Røtterud   


